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Närvarande:                      
Björn Lager, Christer Sjöberg, Marie Jauhiainen, Tomas Andersson, Britt-Marie Carlsson
Inez Eriksson, Kaj Eklund – SFF:s revisorer p 1-3 samt p 6
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2006-10-10
 

§ 1                 Mötet öppnas

                      Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

 

§ 2                 Dagordning
Ordförande föreslog att § 6 – ekonomi tas före § 4 – föregående protokoll, vilket mötet 
godkände. 

 

§ 3                 Protokolljusterare

                      Marie Jauhiainen utsågs att justera dagens protokoll tillsammans med Björn Lager.

 

§ 6                 Ekonomi
SFF:s revisorer var inbjudna till styrelsemötet för att diskutera kostnaderna för byte av mätare 
samt fonderade pengar. Då byte av mätare i samtliga fastigheter måste göras är detta en stor 
kostnad för Samfälligheten. Styrelsen har ställt frågan till revisorerna ang. användande av de 
fonderade pengarna. Mötet diskuterade olika alternativ och styrelsen arbetar vidare med dessa 
och återkommer till revisorerna. Ordförande tackade revisorerna för deltagande i mötet.

 

§ 4                 Föregående protokoll
Protokoll 7/2006 och 8/2006 gicks igenom utan anmärkningar. 

 

§ 5                 Skrivelser

                      Inga skrivelser har inkommit.

 

§ 7                 Aktivitetslistan
Aktivitetslistan gicks igenom. Prioritet är anbud snöröjning, vilket ordförande har styrelsens 
uppdrag att arbeta med. 

 

§ 8                 Övriga frågor  

                      Höststädningen 2006 (28 – 29 oktober.) 



Björn kontaktar samtliga kvartersombud, som planerar resp. kvarters städning. Container 
kommer att beställas, men är endast till för trädgårdsavfall. Tomas ansvarar för beställning.

 

§ 9                 Nästa möte

                      Nästa styrelsemöte är den 16 november kl 19.00 hos Britt-Marie, Hjortronvägen 66.

 

§ 10               Mötet avslutas

                      Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

 

Vid protokollet

 

 

Britt-Marie Carlsson

 

Justeras

 

 

Björn Lager                                                                     Marie Jauhiainen


